
 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 
 

Protokół Nr 3/2024  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

odbytego dnia 24 października 2024 r. 

w Urzędzie Gminy Wierzchosławice (I piętro – Sala Konferencyjna) 
 

Posiedzenie rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:15 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków Komisji: 

Obecni: 

1. Piotr Bieś 

2. Tadeusz Mitera 

3. Dawid Mocny 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Wojciech Aleksander – Zastępca Wójta 

Krzysztof Tyrka – Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Dawid Mocny. Stwierdził, że 

w posiedzeniu uczestniczy wymagana ilość członków Komisji potrzebna do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Następnie przywitał zaproszonych gości.  

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Piotr Bieś, Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

  

Przyjęto porządek posiedzenia, jak niżej: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 14 sierpnia 2024 r. 

4. Zapoznanie się z informacją przygotowaną przez Kierownika Referatu Podatków i Opłat 

Lokalnych. 

5. Opracowanie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie 

spłacalności należności podatkowych w gminie za rok 2023. 

6. Głosowanie nad opracowanym protokołem. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 14 sierpnia 2024 r. 

  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 2/2024 z posiedzenia odbytego dnia 14 sierpnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Piotr Bieś, Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 

  

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

4. Zapoznanie się z informacją przygotowaną przez Kierownika Referatu Podatków i Opłat 

Lokalnych. 

 -Dawid Mocny: dnia 4 października do Kierownika Referatu Podatków i Opłat Lokalnych 

zostało złożone pismo o przygotowanie informacji na temat szczegółowych danych na temat 

zaległości wyegzekwowanych od osób fizycznych i prawnych na dzień 30 września 2024 r. za 

rok podatkowy 2023. Odpowiedź przez Kierownika została udzielona w dniu 12 października, 

która następnie została przekazana członkom Komisji elektronicznie. Zapytał, czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze zabrać glos w tej sprawie, czy są pytania. 

Pytań oraz uwag nie było. 

 

5. Opracowanie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w zakresie 

spłacalności należności podatkowych w gminie za rok 2023. 

 -Dawid Mocny: zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przygotowanego protokołu. 

Pytań oraz uwag nie było.  

 

6. Głosowanie nad opracowanym protokołem. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad opracowanym protokołem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Piotr Bieś, Tadeusz Mitera, Dawid Mocny 
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7. Wolne wnioski. 

-Piotr Bieś: mam pytanie do Pana Kierownika, czy jeszcze zwiększyła się, dłużnicy, którzy 

widnieli jeszcze na poprzedniej komisji, czy zmniejszyła się liczba osób, czy zostało to na 

jednym poziomie? 

 

-Krzysztof Tyrka: z częścią osób po tych upomnieniach w 2023 roku udało się nam nawiązać 

kontakt i one jakby systematycznie starają się regulować te zobowiązania. Nie kontynuowaliśmy 

jakby tego etapu, nie szliśmy na drogę egzekucyjną. Natomiast jest niestety kilka takich osób, 

z którymi w zasadzie nie ma kontaktu i tam ta sprawa egzekucyjna będzie się toczyła, jak ona się 

skończy, pewnie różnie. Na pewno będą takie sytuacje, że nie uda się wszystkiego ściągnąć, ale 

to już jakby musimy poczekać, najpierw Urząd Skarbowy, potem ewentualnie komornik i tak 

naprawdę czekamy cały czas na rozwój, bo teraz już piłeczka jest po stronie innych instytucji, my 

tylko czekamy. Ale ogólnie uważam, że odzew był większy powiem szczerze niż się 

spodziewałem, bo nie ukrywam, że my też w referacie mamy przyjętą taką strategię, że staramy 

się w pierwszej kolejności szukać kontaktu z takim podatnikiem, który jest powiedzmy, ma 

troszkę większe te zaległości i telefonicznie i z kilkoma osobami, z którymi w ogóle nie udało się 

skontaktować odezwało się później po tym upomnieniu, więc jakiś efekt tego jest zauważalny na 

pewno.  

 

Więcej pytań oraz uwag nie było. 

  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 

3 posiedzenia Komisji Rewizyjnej.   

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Komisji: 

  

Karolina Ducinowska      Dawid Mocny 


